
 

 
 

 
Concept verslag commissie Algemene Zaken en Middelen 
Openbare commissievergaring 21 mei 2024 
 
Deelnemers 
 

Voorzitter  :  Jacques Blom 
Griffier   : Jos Pluijmen 
Leden   :  Veerle Marx (AB), Carlo Vankan (AB), Arthur Selten (AB), Lou  

Mlodzick (AB), Chretien Jamin (VSP), Hippolit Sijben (VSP), Corry 
Fulmer (PGP), Chris Schrouff (VVD), Theo Rooding (VVD), Jack 
Hermes (VVD), Thomas Brune (CDA) (v.a. 19.45u) en Jef 
Pluijmen (CDA) 

College : burgemeester Daan Prevoo, wethouder Niels Dauven en  
  algemeen directeur/gemeentesecretaris Guido Reehuis 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Nummer  Behandeling agendapunt 
1 
 

Opening en mededelingen. 
 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen die deze vergadering via de livestream verbinding volgen - en 
meldt aanwezigheid conform bovenstaand overzicht. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Voor het agendapunt spreekrecht burgers is geen aanmelding ontvangen. 
De voorgestelde agenda wordt vastgesteld. 
 
Door de fracties AB, VSP, VVD en CDA zijn vragen voor de rondvraag 
ingediend. Het overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij 
agendapunt 11. 
 

3 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 
Zoals aangegeven is er voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen.  
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4. 
 

Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 25 maart 2024. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag is een opmerking 
ontvangen van de fractie CDA inzake het schriftelijke antwoord bij het verslag 
over het beheer archieven t.b.v. horizontale verantwoording. Bij dit antwoord 
geeft men aan dat de reden ontbreekt waarom de gemeenteraad sinds 2019 
niet meer is geïnformeerd over de bevindingen van de inspecteur. In dat kader 
daarom het verzoek om toezending laatste verslag van de inspecteur en het 
verbeterplan.  
 
Er wordt voorgesteld dat de griffe nagaat of dit toegevoegd kan worden bij het 
verslag van AZM 25 maart en/of anders via de actielijst wordt verwerkt.  
 
Met deze toevoeging wordt het verslag vastgesteld. 
 

5 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend. De portefeuillehouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 

6 Voorstel college betreffende zienswijze ontwerpbegroting 2025 en 
meerjarenraming 2026-2029 GR BsGW.  
 
Inbreng eerste termijn leden C. Vankan en J. Pluijmen. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Hanteren staffels in plaats van systematiek afrekening daadwerkelijk 

waterverbruik n.a.v. motie raadsvergadering 8 april van fracties VVD, AB en 
VSP inzake rioolheffing voor eenpersoonshuishoudens. 

• Jaarlijks vaststellen Verordening rioolheffing in november of december 
vergadering en aan de slag gaan met de uitvoering door BsWG: meenemen 
eventuele meerkosten in afweging besluitvorming dit jaar vast te stellen 
verordening. 

• Noodrem gemeenteraad aanpassen eigen verordening. 
• Voorkeur college kiezen voor variant die in alle deelnemende gemeenten 

wordt gebruikt. 
• Huidige gekozen variant 0 tot 200 m3 ad € 183,00 (geldt voor bijna alle 

huishoudens): voorkeursvariant BsGW, liefst hanteren voor alle gemeenten. 
• Opdracht raad aan college bespreken hanteren staffels wijzigen 

voorkeursvariant met bestuur BsGW. 
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• Bij niet instemmen meerderheid bestuur BsWG voorstel college tot wijziging 
eigen verordening, knip maken 1e staffel 0 tot 200 m3: gevolg in rekening 
brengen meerkosten door BsGW. 

• Inzichtelijk maken eventuele meerkosten bij vaststellen Verordening 
rioolheffing in november of december. 

• Aanscherpen zienswijze en uitvoeren door raad aanvaarde motie 
raadsvergadering 8 april: tijd nodig voor bekijken wijze uitvoering geven 
motie, mogelijk bij behandeling kadernota 2024. 

• Betalen meerwerk BsGW door gemeente. 
• Bij raadsnota gevoegde tabel met uitleg betekenis verschuivingen. 
• Bekend zijn standpunt raad bij BsGW. 
• Keuze BsGW voor voorzichtige benadering proceskosten: afwachten 

gevolgen wetswijziging. 
• Inzicht overhevelen belastingsoorten tijdens begrotingsbehandeling 

november 2023: in toekomst raad informeren via RIB. 
• Overhevelen taken gemeente naar BsGW: geen sprake zijn van 

gemeentelijke bezuiniging of besparing, verschuiving opdracht. 
• In verleden verwerken toeristenbelasting door extern bureau. 
• In dienst zijn heffingsambtenaar voor bekijken bezwaren heffingssoorten. 
• Lastig zijn vergelijking maken kosten vorig jaar en komend vanwege recent 

door BsGW vastgestelde nieuwe kostenverdeelsleutel systematiek: voorheen 
verrekenning op basis van aantal objecten, nu eerlijker kijken naar werk 
voor elke gemeente. 

• Houden BsGW aan organisatie ontwikkelplan en maken bezuinigingsslag. 
• In begroting rekening houden met perceptiekosten voor innen 

gemeentelijke belastingen: overzicht aanleveren via verslag. 
Schriftelijke aanvulling: zie bijlage perceptiekosten in de begroting 2024. 

• Reden ontbreken verklaring accountant: binnen zijn jaarrekeningen 
verbindende partijen bij vaststellen gemeentelijke jaarrekening en 
goedkeuring door accountant gemeente: bij wens laten toekomen 
verklaring accountant. 

 
Reactie leden C. Vankan, C. Fulmer en J. Pluijmen. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk). 
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7 Voorstel college betreffende jaarstukken 2023 en het voorstel structurele 
bijdrage Cao-loonkosten vanaf 2024 en de begroting 2025 Veiligheidsregio 
Zuid-Limburg. 
 
Inbreng eerste termijn lid J. Pluijmen. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Via verslag beantwoorden vraag over rentetoerekening 2023 programma’s 

en taakvelden. 
Schriftelijke beantwoording: volgt  

• Voorbeelden waardevolle burgerparticipatie en hulpmiddelen voor bereiken 
inwoners bij noodsituaties. 

• Informeren raad over door Veiligheidsregio opgestelde risicoprofiel. 
• Uitbreidingen op gebied van o.a. waterveiligheid en klimaatverandering. 
• Raad spreekbuis van samenleving en ophalen ideeën uit samenleving. 
• Vergen specialistische kennis voor opstellen beleidsstukken. 
 
Reactie leden J. Pluijmen en C. Fulmer. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

8. Voorstel college betreffende vaststellen derde wijzigingen Algemene 
Plaatselijke Verordening Valkenburg aan de Geul 2022. 
 
Inbreng eerste termijn leden J. Pluijmen, J. Hermes, C. Fulmer, H. Sijben en  
C. Vankan. 
 
Reactie leden C. Vankan, C. Fulmer en J. Pluijmen. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Redenen niet verwerken gevraagde aanpassing woord beklimmen ‘beelden’ 

door ‘kunstwerken’. 
• Op voordracht raad term ‘wielernudisme’ als nieuw lid toevoegen aan 

Artikel 2:47 Hinderlijk gedrag op openbare plaatsen. 
• Uitleg begrip wielernudisme en gedragingen diverse soorten fietstoeristen 

in openbare ruimte. 
• Bekijken mogelijkheid breder formuleren begrip wielernudisme. 
• Verbod op naakt rondlopen in kader openbare orde en goede zeden. 
• Wildplassen tijdelijke vorm van naaktheid en mogelijkheid tot bekeuren. 
• Beschikbaar zijn omkleedruimte Shimano Experience Center voor iedereen 

die georganiseerd komt fietsen: communicatie gebeurt via allerhande 
kanalen. 
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• Verwijzing naar omkleedruimte Shimano via hotspots. 
• Mogelijkheid tot aanspreken mensen op gedragingen na opname in APV. 
• Niet lezen Mazjerang door bezoekers. 
• Hanteren fatsoensnorm en goed voorbereiden/nagaan regels fietsende 

bezoekers. 
• Kennisnemen van tip voor publicatie gemeentelijk beleid in wielerbladen. 
• Meenemen vraag over capaciteit handhaving naar rondvraag.  
• In het bezit hebben van rooftassen en herkenning door politie en boa’s. 
• Ontwikkelingen, noodzaak tot aanpassen APV en mogelijkheid tot 

aanspreken mensen op gedragingen. 
• Voorbeelden slecht levensgedrag en wijze beoordeling door burgemeester: 

gebonden zijn aan volgen wet- en regelgeving, Wet Bibob en mogelijkheid 
tot maken bezwaar. 

• Nagaan meenemen opmerkingen betreffende verzoek opnemen 
voorbeelden in bijlage bij APV. 

• Op zichzelf staan Alcoholwet, APV lokale inkleuring. 
• Niet vergeten oproep tot publicatie in Mazjerang rond carnaval over niet 

toestaan uitstrooien plastic confetti en oplaten ballonnen, permanent 
aandachtspunt. 
Schriftelijke aanvulling: in de commissie AZM is besproken of de definitie 
van wielernudisme aanpast moest worden, zodat deze ook passend zou 
zijn bij de beoefening van andere sporten. Na ambtelijke controle wordt 
teruggekoppeld dat dit niet nodig is, omdat het artikel juist al breed is 
geformuleerd, zoals ook is toegelicht in de toelichting op het artikel:  
in de toelichting wordt aangegeven:            
Nieuw lid toevoegen aan artikel 2:47 - wielernudisme 
Wielrenners kleden zich regelmatig om naast de auto, voordat of nadat 
wordt gewielrend. Dit is onwenselijk.  
I.v.m. de mogelijkheid om effectief te kunnen handhaven tegen 
wielernudisme, wordt het begrip wielrennen en of wielernudisme in de 
voorgestelde bepaling niet expliciet benoemd.  
 
Voorgesteld artikel: 
c.   zich op een openbare plaats (deels)naakt te begeven, waarbij 
aanwezigen of bewoners nabij de openbare plaats onnodig als overlast of 
hinder ervaren of kunnen ervaren.  

 
Reactie leden J. Hermes, J. Pluijmen, C. Vankan, C. Fulmer en C. Jamin. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).  
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9. 
 

Bespreekpunten: 
 

9.a 
 

Stand van zaken samenwerking. 
 
Burgemeester D. Prevoo heeft geen zaken te melden. 
 
Inbreng lid C. Vankan inzake gevraagde financiële bijdrage zwembad gemeente 
Gulpen-Wittem. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Aanstaande beantwoording art. 32 brief fractie AB. 
• Door raad aanvaarde motie rondom dialoog met buurgemeenten: door 

college meer opzoeken colleges buurgemeenten. 
• Uitkomst gesprek met college Gulpen-Wittem over Mosaqua: verhoging 

gevraagde financiële bijdrage bij ingaan op aanbod door afvallen andere 
partijen. 

• In presidium bespreken uitkomst oproep tot dialoog met buurgemeenten. 
• Redenen niet opnemen pilot zwemmen met korting voor inwoners bij 

Mosaqua in kadernota. 
• Eigen bestuurlijke verantwoording gemeente Gulpen-Wittem. 
• Stand van zaken uitgaande brief aan buurgemeenten over oproep tot 

dialoog. 
 
Reactie leden C. Fulmer, C. Schrouff, C. Jamin en C. Vankan.  
 
Beantwoording griffier J. Pluijmen inzake: 
• Stand van zaken uitgaande brief aan buurgemeenten over oproep tot 

dialoog en verstuurde herinnering: terugkoppeling via presidium.  
 

9.b 
 

Brief (44) van Actiecomité Raden in Verzet inzake voorbeeldmotie 'Zonder geld 
geen gemeenten' oproep informateur en onderhandelende partijen. 
 
Inbreng leden C. Fulmer en J. Pluijmen.  
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Niet langer relevant zijn versturen motie aan formateur en 

onderhandelende partijen gezien afrondende fase kabinetsformatie. 
• Uitdragen extra signaal door ondersteunen moties en aankaarten 

problematiek in nauwe samenwerking met VNG. 
• Met ministerie in gesprek zijn over Gemeentefonds en overige eigen 

middelen gemeente. 
• Onderzoek tot aansluiten bij K80 (samenwerkingsverband kleine 

Nederlandse gemeenten).  
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• Weinig verschil maken kleine stem gemeente Valkenburg aan de Geul, 
belang in breder verband samen optrekken. 

 
Reactie lid C. Fulmer. 
 

9.c Brief (81) van gemeente Kerkrade inzake gelijke subsidieregeling voor 
landelijke en lokale partijen en afdelingen en brief (88) van gemeente Berg en 
Dal inzake motie gelijke subsidieregeling voor landelijke en lokale partijen. 
 
Inbreng lid C. Vankan. 
 
Reactie leden J. Pluijmen, C. Vankan en C. Fulmer. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• In positie brengen en sterker maken lokale democratie. 
• Oproep tot afgeven signaal aan griffier voor nagaan beste vorm 

(bijvoorbeeld motie vreemd aan de orde van de dag). 
• Concurrentie tussen landelijke en lokale partijen. 
• Toenemende aandacht voor lokale partijen, versterken en verankeren lokale 

belangen. 
• Ondersteunen oproep lid C. Vankan. 
 
Reactie leden C. Vankan, C. Jamin en C. Schrouff. 
 
Uit de verschillende reacties maakt de voorzitter op dat de griffier wordt 
opgeroepen om voor de raadsvergadering van 3 juni a.s. een motie voor te 
bereiden. 
 

10. Gewestelijke aangelegenheden. 
 
Burgemeester D. Prevoo en wethouder N. Dauven hebben geen zaken te 
melden. 
 

11. 
 

Rondvraag. 
 
Door de fractie AB zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Portefeuillehouder Personeelszaken  
De laatste tijd bereiken ons steeds meer signalen vanuit inwoners/merkt de 
fractie AB ook zelf dat zaken lang blijven liggen, uitgesteld worden, traag 
worden afgehandeld of steeds maar weer vooruit worden geschoven. Dit is te 
merken op onze actielijst, in de respons op meldingen, langer dan normaal 
lopende vergunning-trajecten en in de tijdens de afgelopen cie ED bij de 
presentatie over het KCC was ook tussen de regels door te horen dat er soms 
sprake is van personele krapte. Ook de presentatie evaluatie Kerststad was 
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vanwege een ontbrekende terugblik op de financiële kaders verre van 
compleet.  
Het daar gebruikte woord chaos willen wij als fractie zeker niet in de mond 
nemen maar we maken ons wel zorgen over de ambtelijke slagkracht van onze 
organisatie. Zeker gelet op het onlangs doorlopen traject met Berenschot.  
• Bereiken boven genoemd signalen ook het College en wat wordt hiermee 

gedaan?  
• Is het niet zo dat de ambtelijke formatie, de afgelopen jaren over vrijwel de 

gehele linie is uitgebreid? Waar zitten dan de knelpunten? Was dat niet 
genoeg of wordt er te weinig gebruikt gemaakt van externe expertise of 
met name uitvoeringskracht in de lijn van de regiegemeente die we willen 
zijn? Of is het een kwestie van slimmer organiseren (zie voorbeeld als 
aangehaald bij presentatie KCC), helderder prioriteren of de Raad meer in 
positie brengen bij deze prioritering? Niet alles moet en niet alles kan, 
neem ons dan mee aan de voorkant bij de afwegingen die worden gemaakt, 
wellicht kan de Raad hierin helpen.  

• We verzoeken de portefeuillehouder personeelszaken hierop te reflecteren 
en in de kaderbrief hierop terug te komen. 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Nagaan herkennen signalen door college. 
• Niet aan de orde zijn tijdens commissie ED gewerkte suggestie (bij vragen 

over presentatie) voor vinden draagvlak uitbreiding KCC. 
• Ondersteunen aanpak nieuw afdelingshoofd KCC. 
• Kernbegrippen presentatie commissie ED dienstbaarheid, streven naar 

kwaliteit, complexiteit, maatwerk. 
• Beantwoording portefeuillehouder K. Rouwette over op onderwerp 

terugkomen tijdens behandeling kadernota. 
• Niet oplossen alle problemen door personele uitbreiding. 
• Aanstaande beantwoording art. 32 brief fracties AB, VSP en VVD inzake 

handhavingscapaciteit: eveneens onderwerp behandeling kadernota. 
 
Reactie lid C. Fulmer. 
 
Portefeuillehouder Handhaving. 
• Gaarne de stand van zaken met betrekking tot de Actielijst punten AZM 20, 

AZM 21 en AZM 22. Deze punten staan al meer dan een half jaar op de 
actielijst zonder enige rapportage of mededeling via actielijst. Dat is best al 
een tijdje. 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Voorgestelde samenvoeging onder AZM 20. 
• Aanstaande beantwoording art. 32 brief fracties AB, VSP en VVD inzake 

handhavingscapaciteit: eveneens onderwerp behandeling kadernota. 
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• Afremmen zaken vanwege uitval en vervolgens vervanging afdelingshoofd. 
• Regelmatig delen relevante informatie via actielijst. 
 
Reactie lid C. Vankan. 
 
Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend:  
 
Mazjerang. 
De VSP is van mening dat de kwaliteit van dit gemeentemagazine voor de 
inwoners van Valkenburg aan de Geul kwalitatief duidelijk is vooruitgegaan. Wij 
hebben toch nog een verbeterpunt.  
• Is het mogelijk om in de toekomst de evenementen op te nemen in de 

Mazjerang met de vermelding van de verkeersmaatregelen welke op de 
betreffende dag van het evenement worden genomen? Buiten de informatie 
van de organisatoren is dit dan voor iedere inwoner een duidelijk 
informatiepunt.  

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Informeren inwoners over omleidingen als gevolg van werkzaamheden via 

website www.bereikbaarvalkenburg.nl en gemeentelijke website.  
• Nadeel communiceren via Mazjerang. 
• In vergunning opgenomen verplichting over informeren omgeving door 

aannemer/uitvoerder, mogelijkheid tot erop aanspreken bij onvoldoende 
actie. 

• Belang goed informeren inwoners o.a. via bewegwijzering en aanduiding 
via data wegwerkzaamheden. 

• Niet mogelijk zijn opname in evenementenkalender. 
• Meenemen oproep voor maandelijkse publicatie aanstaande evenementen 

en wegaansluitingen via Mazjerang naar afdeling communicatie. 
 
Reactie lid C. Jamin. 
 
Doorgang Grotestraat Centrum – brandweer.  
Bij het bezoek aan de Brandweer bleek dat er toch wat problemen met de 
luifels in de Grotestraat Centrum zijn. Als de luifels allemaal openstaan is het 
niet mogelijk om met de brandweer door deze straat te rijden. Er is namelijk 
gebleken dat de rijbaan dan te smal is.  
• Hoe wordt dit probleem opgelost? 
Het kan natuurlijk niet zijn dat bij een calamiteit de luifels van de muur worden 
gereden.  
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Werkbezoek brandweerkazerne 22 april 2024. 
• Aandacht voor openstaande luifels. 

http://www.bereikbaarvalkenburg.nl/
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• Nogmaals via brief informeren ondernemers Grotestraat over grenzen van 
uitdraaien luifels. 

• Meenemen mogelijkheid koppelen afspraken vastgestelde Terrassenbeleid 
in brief ondernemers Grotestraat. 

• Bij calamiteiten niet wachten brandweer op terugdraaien luifels. 
 
Reactie leden C. Jamin en C. Vankan. 
 
Door de fractie VVD is de volgende vraag ingediend:  
 
Processies en verkeer. 
Afgelopen Pinksterzondag vond de eerste processie van het jaar binnen onze 
gemeente weer plaats in Houthem St. Gerlach. Een mooie traditie, maar tevens 
ook een 'evenement' waar een vergunning voor aangevraagd dient te worden. 
Een gebeurtenis waar gedurende het evenement dus ons inziens niet de 
publieke orde verstoord kan/mag worden. De deelnemers van de processie 
ergeren zich volgens ons, terecht aan langs zoemende scooters en racende 
fietsers.  Aangezien automobilisten ook moeten wachten tot de processie is 
langs getrokken, zou dit voor fietsers, brommers en andere voertuigen niet 
anders moeten zijn. Het is immers ook een kwestie van fatsoen. Door een boa 
aan het begin en einde van de processie te vragen om een oog in het zeil te 
houden zal dit ervoor zorgen dat een hoop minder overlast en ergernissen zal 
plaatsvinden.   
• Is de portefeuillehouder bereid om bij alle processies die nog gehouden 

worden binnen onze gemeentegrenzen boa's in te zetten, om ervoor te 
zorgen dat de publieke orde niet verstoord zal worden?'' 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Na processies 2024 bijeenkomst organiseren met alle kerkbesturen over 

veiligheid rondom processies. 
• Gedragingen mensen in openbare ruimte. 
• Noodzaak tot aanvragen vergunning door kerkbesturen en gemaakte 

afspraken. 
• Regelen gecertifieerde verkeersregelaars en nemen maatregelen voor niet 

in gedrang komen verkeersveiligheid onderdeel vergunning. 
• Beperkte beschikbare capaciteit voor eveneens inzetten boa’s bij 

processies. 
• Wezenlijk verschil tussen carnavalsoptocht (met geluidsinstallaties op 

auto’s en drankgebruik) en processie. 
 
Reactie lid C. Schrouff. 
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Door de fractie CDA is de volgende vraag ingediend:  
 
4 mei herdenking 2024. 
In de vorige commissie vergadering is hierover een vraag gesteld door de VSP. 
In de beantwoording door de burgemeester is aangegeven: 
➢ Afspraak werkgroep in acht nemen 2 minuten stilte om 20.00 uur. 
➢ Herinneren winkels en horeca ondernemers aan gemaakte afspraak.   

Wij hebben nogal wat geërgerde opmerkingen gekregen dat in sommige 
horecalocaties de gemaakte afspraak niet in acht zijn genomen. Ook de 
provinciale herdenking op de Cauberg was niet conform planning en vond de 2 
minuten stilte pas 10-15 minuten later plaats. Ook hier het nodige onbegrip 
onder de aanwezigen. 
Wij vragen de burgemeester om voor 2025 de afspraken met de horeca en de 
regie bij de provinciale herdenking strakker te trekken. 
Graag een reactie van de burgemeester. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Acceptabel zijn uit de tijd lopen door leeftijd een van de sprekers. 
• Noodzaak tot ingrijpen pijnlijk. 
• Eerdere oproep ondernemers uitzetten muziek en stoppen met bedienen 

gedurende 2 minuten vanaf 20.00 uur. 
• Briefjes op tafels diverse ondernemers voor in acht nemen 2 minuten stilte 

door gasten. 
• Geen mogelijkheid voor handhaven of bekeuren. 
 

12. Sluiting. 
 

Rond 20.45 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond. 
 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 24 juni 2024. 
 
 
Jos Pluijmen,      Jacques Blom, 
griffier       voorzitter 


